
ZAPISNIK 
30. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke  

održane 12. srpnja 2012. godine 
 
 Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac. 
 
 Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočno 30 članova Gradskog 
vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. 
 
 Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Predrag Blečić, mr.sc. Vesna 
Buterin, mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetović, dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance, Marko Filipović, 
Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, mr.sc. Šime Jagičić, Ivana 
Jurčić, Ana Komparić Devčić, Ismet Mešanović, Ljiljana Mihić, Dorotea Pešić-Bukovac, Nada 
Pindulić, Vuk Prica, Branko Rađa, Josip Rupčić, Dušan Sekulić, Oskar Skerbec, mr.sc. Bojan 
Šober, Danko Švorinić, Mate Tomljanović, Ana Trošelj, Ana Turak, Walter Volk, Irena 
Vukosavljević i Tomislava Zečević Pedić. 
 
 Izostanak su opravdali članovi Gradskog vijeća: Ivan Bogdanić, Hrvoje Burić, 
Sanjin Kajba, Sandra Krpan i Bože Mimica, 
 
 Na zapisnik 29. sjednice Gradskog vijeća održane 31. svibnja 2012. godine nije bilo 

primjedbi. 
 
 UVODNE OBAVIJESTI: 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da su članovima 
Vijeća, sukladno članku 73. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljeni pisani odgovori na 
pitanja članova Gradskog vijeća Dušana Sekulića i Ivana Bogdanića postavljena u aktualnom 
satu 29. sjednice Gradskog vijeća te da je pisani odgovor dostavljen i na pitanje člana Vijeća 
Danka Švorinića postavljeno u pisanom obliku u razdoblju između dvije sjednice Gradskog 
vijeća. 

 
 AKTUALNI SAT 
 
1. DANKO ŠVORINIĆ je, vezano uz imenovanje novog predsjednika Uprave Luke Rijeka, 
iznio da je Gradonačelnik u medijima izjavio kako ga nije on imenovao, ali ti isti mediji 
međutim navode kako je to dogovorio on s Ministrom i to do danas nije demantirano.  

U svezi toga upitao je da li socijalni program grada ima dovoljno snage da podnese 
situaciju u kojoj će dotični gospodin na novom radnom mjestu ostvariti iste poslovne rezultate 
kakve je ostvario na svojem zadnjem radnom mjestu. Prema izvještaju medija, broj 
zaposlenih u bivšoj tvrtki koju je vodio pao je sa 20 na 8, dok bi sada trebao brinuti za cca 
1000 ljudi, pa se postavlja pitanje ako ga krene poslovna sreća istim putem tko će sve te 
ljude zbrinuti. 
 Smatra da je Gradonačelnik dužan objasniti građanima u čemu je razlika između 
slučaja kada je ministrica u aktualnoj Vladi morala podnijeti ostavku, jer je intervenirala za 
radno mjesto supruge svog stranačkog kolege i ovoga slučaja u kojem je on očito 
intervenirao za zapošljavanje supruga svoje stranačke kolegice. 

 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da pitanje nije u njegovoj nadležnosti, 
te iznio da je točno da je rekao da gdina Vedrana Devčića nije on imenovao, već Nadzorni 
odbor u dogovoru s nadležnim Ministarstvom. On u tome ne vidi ništa sporno, te smatra da je 
normalno da se njega kao Gradonačelnika konzultira prilikom imenovanja direktora javnih 
tvrtki ili tvrtki u državnom vlasništvu na području Grada Rijeke. Zanimljivo je da se s jedne 
strane njega proziva kao odgovornu osobu za gospodarska događanja u Gradu, a s druge 
strane mu se oduzima bilo kakvo pravo da kroz kadrovsku politiku sudjeluje u kreiranju 



poslovne politike. Ne bježi od odgovornosti niti za jedno niti za drugo te smatra da je to 
potpuno normalno i logično i ne vidi u tome ništa problematično. Problem je očito u tome što 
gdin Švorinić vjeruje onome što piše u medijima s kojima i osobno ima puno iskustva, pa 
kada bi bio iskren prema sebi vjerojatno bi bio svjestan koliko je često u prilici da objavljuje 
neistinite odnosno poluinformacije ili nešto slično. 
 Autor teksta o imenovanju čelnog čovjeka Luke zaboravio je da su njegove novine 
pred nekoliko godina imale poseban prilog u kojem su pisale hvalospjeve o Euro Delti, tvrtki 
kojoj je gdin Devčić bio na čelu. Objavljen je čitav niz netočnih informacija, ali nije njegovo da 
raspravlja niti u ime tvrtke Euro Delta niti bilo koga drugog, to će rješavati oni sukladno 
Zakonu o medijima. On je siguran da će Uprava Luke na čelu sa gdinom Devčićem, uz 
potporu Vlade Republike Hrvatske, ostvarivati bolje rezultate nego što ih je ostvarivala do 
sada. 

Dodao je da se dovoljno naslušao crnih prognoza gdina Švorinića koje je realnost 
uvijek demantirala pa će tako biti i u ovom slučaju. Od odgovornosti nitko ne bježi, niti 
nadležni Ministar koji je postavio Upravu, niti on kao član iste političke stranke, ali prije svega 
treba vidjeti rezultate pa nakon godinu dana o tome razgovarati 

 
DANKO ŠVORINIĆ je podsjetio Gradonačelnika da je za govornicom često ponavljao da 
nisu svi isti, smatrajući kako primjer o kojem govore dokazuje upravo suprotno, odnosno da 
je i aktualna politička garnitura ista kao prethodna, što pokazuje i ovaj primjer nepotizma i 
sukoba interesa.  

 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da on u tome ne vidi nepotizam niti  bilo što 
drugo, te ponovio da niti on, niti Vlada ne bježe od odgovornosti za svoje postupke i ne vidi u 
čemu je problem te je istaknuo da nitko u Luci nije smijenjen, nego je Upravi istekao mandat, 
a vlasnici tvrtke su učinili ono što su smatrali da je najkorisnije. Ne mijenja svoje stavove i 
smatra da lokalna i regionalna samouprava moraju imati utjecaja u sustavu koji je javni, gdje 
postoji suvlasništvo države, županije ili grada. 

Primjerice, u prijateljskom njemačkom gradu Neussu, Luka je u vlasništvu Grada i  
isključivu odgovornost za poslovanje Luke ima gradska uprava na čelu s gradonačelnikom i 
to nikome nije čudno. Još jednom je ponovio da o rezultatima treba razgovarati nakon godine 
dana. 

 
2. PREDRAG BLEČIĆ podsjetio da je 2008. i 2009. godine najavljivana izgradnja plinske 
mreže u naseljima Srdoči i Blečići, a naknadno i u naselju Martinkovac. Međutim, kako je 
izgrađen tek dio te plinske mreže u naselju Srdoči, upitao je Gradonačelnika kada građani 
naselja Srdoči i Blečići mogu očekivati nastavak izgradnje plinske mreže na tom području? 

 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je dio plinske mreže izgrađen te da 
će se izgradnja nastaviti dalje ovisno o financijskim mogućnostima TD Energo kao 
koncesionara, a detaljniju informaciju o tome dostavit će pisanim putem. 

 
3. BRANKO RAĐA je upitao u kojoj je fazi završetak radova u Osnovnoj školi Srdoči te da li 
će radovi biti gotovi do mjeseca rujna? 

 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je natječaj za izgradnju Osnovne 
škole Srdoči u nekoliko navrata bio poništen dok nije odabran konačni  izvođač za kojeg je 
od početka postojala sumnja da će radove provesti na vrijeme i sukladno Ugovoru, o čemu je 
Grad tada upozorio i Ministarstvo i tadašnjeg Ministra. 

Ministarstvo je i investitor projekta, a Grad Rijeka samo sufinancira izgradnju. 
Nelogično je da ugovaratelj osigurava 30% cijene troškova, a da je onaj koji osigurava 70% 
cijene dužan samo plaćati po ispostavljenim situacijama. Unatrag nekoliko mjeseci 
predstavnici Grada redovito su na gradilištu i prate što se dešava. Svim mogućim sredstvima 
pokušavaju prisiliti izvođača radova da radove završi u predviđenom roku. U tijeku je 
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isporuka kotlovnice i prema sadašnjem stanju, ukoliko ne bude nekih iznenađenja od strane 
izvođača, djeca će novu školsku godinu započeti u školi Srdoči. 

 
4. JOSIP RUPČIĆ je upitao Gradonačelnika da li će Grad Rijeka financijski pomoći riječkim 
sportašima koji odlaze na Olimpijske igre u London? 

 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da, s obzirom na stanje u Proračunu, u 
ovoj godini nema predviđenih sredstava za dodatno sufinanciranje sudionika Olimpijskih 
igara, što je inače obveza Hrvatskog olimpijskog odbora. Smatra da je doprinos Grada već 
dovoljno velik osiguravanjem uvjeta za treniranje i dodjelom redovitih stipendija. Naravno da 
bi bio zadovoljniji kad bi im se mogla osigurati i dodatna sredstva za pripreme, te naveo da i 
ostali hrvatski olimpijci, ali i olimpijci iz drugih država koriste Rijeku za pripreme. 

 
5. TOMISLAVU ZEČEVIĆ PEDIĆ zanima što će ove školske godine biti s produženim 
boravkom odnosno cjelodnevnim odgojno obrazovnim radom u osnovnim školama, budući je 
u nekim školama već najavljeno da će se produženi boravak ukinuti pa će učenici od prvog 
do četvrtog razreda ostati nezbrinuti. 

 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel podsjetio je da produženi boravak i cjelodnevni 
boravak u osnovnim školama nije izvorna nadležnost lokalne samouprave i da je Grad Rijeka 
jedan od rijetkih gradova u Republici Hrvatskoj koji to ima organizirano riješeno. Nekad je ta 
usluga bila besplatna, ali je zbog povećanog interesa roditelja, uvedeno plaćanje. Za učenike 
prvog razreda ta usluga je i dalje besplatna, a za ostale je cijena simbolična. Za sve one koji 
se uklapaju u gradski socijalni program te troškove pokriva Proračun. Za iduću školsku godini 
se neće dogoditi ništa novo i nema nikakvog razloga za zabrinutost. 

Točno je da je bilo nekih zahtjeva za povećanje broja skupina, ali to u ovom trenutku i 
pod ovim okolnostima jednostavno nije moguće. U pravilu se broj skupina neće mijenjati, a u 
pojedinim školama će biti nekih korekcija, pogotovo gdje se radi o skupinama s malim brojem 
djece, npr. do deset ili oko deset, jer se za njih neće moći plaćati učiteljica. Svi ostali bit će 
zbrinuti na adekvatan način pod istim uvjetima kao i prošle školske godine. 

 
TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je dodala da je pitanje postavila temeljem upita zabrinutih 
roditelja koji na kraju ove školske godine nisu dobili upitnike o pohađanju produženog 
boravka, a koji su načuli da se u tim školama najavljuju nekakve promjene, pa nisu sigurni 
hoće li biti produženog boravka.  

 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da je kroz program produženog boravka 
zaposleno više od 88 učiteljica u razrednoj nastavi te je ponovio da će sve škole koje su 
produženi ili cjelodnevni boravak imale do sada, imati i ubuduće. Postoji mogućnost da u 
nekim školama dođe do promjena, ali samo tamo gdje se radi o malim grupama. 

 
6. mr.sc. VESNA BUTERIN je upitala da li je u planu i, ako je, kada se planira dovođenje 
gradskog plina na zapadni dio Kantride odnosno u naselje Turanj, Kostabela, Bivio i ostala 
naselja koja još uvijek nemaju gradski plin? 

 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je podsjetio na činjenicu da distribucija plina nije 
komunalna djelatnost, poput KD Vodovod i kanalizacija gdje postoji obveza Komunalnog 
društva i jedinice lokalne samouprave da svima osigura pristup snabdijevanju vodom, već je 
tržišna djelatnost, gdje koncesionar koji obavlja tu djelatnost mora imati ekonomski interes da 
bi plinificirao neko područje. To je zakon bivše Vlade Republike Hrvatske kojeg je donio 
Sabor Republike Hrvatske. Koncept koncesionara je da se plinifikacija provede u potpunosti 
određenom dinamikom i određenim prioritetima, ne samo na području Grada već na području 
cijele Primorsko-goranske županije. Jasno je da tvrtka kreće u investicije tamo gdje će se 
investicije prije vratiti kroz povećanu potrošnju. Budući da postoji točna dinamika plinificiranja 
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cijelog koncesijskog područja TD Energo, koju ne zna napamet, članici Vijeća dostavit će 
pisani odgovor. 

 
7. mr.sc. NIKOLA IVANIŠ je u svezi problematike zbrinjavanja otpada iznio da se 
desetljećima toj problematici pristupa na neadekvatan način, a sada se pojavio novi problem 
oko Marišćine, koja će ostati bez postrojenja za mehaničku i biološku obradu, što znači da će 
se neobrađeno smeće odlagati u prirodi. Smatra da nakon svih priča o županijskom deponiju 
na koji bi trebalo ići 65-70% otpada iz Grada Rijeke, sada to ne bi trebalo tako krenuti i zato 
su građani revoltirani.  

Interesira ga zašto se odustaje od postavljanja postrojenja za mehaničko-biološku 
obradu i što se konkretno u Rijeci radi da se u razumnom roku prijeđe na ozbiljan i potpuni 
sustav razdvajanja smeća. Naveo je primjer Krka. Od ukupnog smeća koje nastaje na otoku 
Krku, sustavom koji tamo funkcionira, 35% količine smeća se izdvaja i vraća negdje kao 
sekundarna sirovina. Misli da bi i Rijeka u tom pravcu trebala nešto konkretno učiniti. 

 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da svi oni koji su nezadovoljni stanjem na 
Viševcu i Marišćini imaju potpuno pravo i on ih u potpunosti razumije. Međutim taj problem 
nije baš lako riješiti. Politika zbrinjavanja smeća u Rijeci se ništa bitno ne razlikuje od ostalih 
gradova u Republici Hrvatskoj, čak je u Rijeci učinjeno puno više na primarnoj selekciji 
otpada, koja je organizirana na drugi način nego na Krku. Izdvajanjem ambalaže, uvođenjem 
reciklažnih dvorišta i čitavog niza drugih mjera, u ovom trenutku je u Rijeci količina otpada 
koja se odvozi prema odlagalištu smanjena za oko 30%, a kroz određenu mehaničko-
biološku obradu ta količina se može još smanjiti. Zašto sve tako dugo traje postoji puno 
razloga, za dio su krivi  mještani koji su ulagali žalbe na postupke izvlaštenja, pa postupci 
lokacijske i građevinske dozvole kasne. Sada se Viševac mora zatvoriti jer je prepunjen, a 
nisu stvoreni ni uvjeti za početak rada Centralne zone za gospodarenje otpadom. Iz tih 
razloga uveden je postupak baliranja koji nije idealan, ali je u ovom trenutku jedini moguć. U 
tom kontekstu se na Marišćini završila tzv. nulta faza koja podrazumijeva izgradnju kazeta u 
koje će se odlagati otpad. Te kazete imaju nepropusno dno tako da  nema opasnosti od 
zagađenja okoliša. U ovoj fazi nema postrojenja mehaničko biološke obrade jer je glavnim 
projektom Centralne zone za gospodarenje Marišćina, koja se velikim dijelom financira iz 
sredstava Europske unije, predviđena izgradnja postrojenja mehaničko biološke obrade, koja 
iz proceduralnih razloga u ovoj fazi nije izgrađena. To bi značilo da bi gradnja sustava 
mehaničko biološke obrade u ovom trenutku koštala cca 20-tak milijuna kuna, da bi se nakon 
godinu i pol gradio novi sustav mehaničko biološko obrade, na mjestu predviđenom za to 
građevinskom dozvolom, a koji će po svojim kapacitetima biti puno veći od onog kojeg bi 
sada izgradili i koji bi praktično ostao neiskorišten. 
 Rješenje je u tome da se nakon primarne selekcije otpad sprema u kazete na nultoj 
fazi, uz obavezu da nakon izgradnje postrojenja mehaničko biološke obrade u narednih 
godinu do dvije, cijeli otpad ponovo prođe kroz sustav mehaničko biološke obrade. Na žalost, 
u međuvremenu se pojavio problem smrada iz bala, što nitko nije očekivao. U ovom trenutku 
Grad čini sve napore da dobije svu potrebnu dokumentaciju, tehnički pregled i uporabnu 
dozvolu, kako bi do kraja ovog mjeseca počeo koristiti te kazete. Najprije će se sve balirano 
smeće prebaciti u kazete koje će se prekriti zemljom ili nečim drugim nakon čega više ne bi 
trebalo biti neugodnih mirisa. Zamolio je za razumijevanje i strpljenje do kraja mjeseca, koliko 
je potrebno za sanaciju koju će učiniti na najbolji mogući način. 

 
mr.sc. NIKOLA IVANIŠ je iznio da je odgovor Gradonačelnika vrlo značajan za građane 
Rijeke i ovog dijela Županije, te misli da bi na ovoj sjednici trebalo ostati zabilježeno da će se 
problem otpada definitivno riješiti u roku od jedne godine do godine i pol dana. Konstatirao je 
da ne dijeli mišljenje o tome koliko se primarno razdvaja otpada u Rijeci, a poticaj su mu bili 
građani i njihovi upiti, te misli da priča o kvalitetnoj obradi nije baš takva po ulicama ovoga 
grada i postotak od 30% o kojem se govori vjerojatno se govori iz razloga što se misli da je 
njegova aluzija na Krk imala neki politički cilj. Nije bilo političkog cilja, već je činjenica da se 
na Krku najbolje i najkvalitetnije u Hrvatskoj zbrinjava smeće. 
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 Istaknuo je da ako se smeće može razdvajati u većim gradovima sa puno više 
stanovnika, onda se i u Gradu od 150.000 stanovnika smeće može savršeno razdvajati. 
 Međutim, ostaje činjenica da će se balirano smeće koje će se tu raspadati i koje se 
poslije neće moći mehaničko biološki obraditi, trpati u zemlju i prekrivati, a to je dosta niska 
razina na koju će se ići za godinu i pol do dvije godine, što je dosta žalosno. 

 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da nije imao nikakvu namjeru da 
primjer Krka povezuje sa politikom. Iznio je da je osobno bio na odlagalištu otpada na Krku s 
njegovim suradnicima kao što je prošao i ostala odlagališta u Beču, Grazu, Ljubljani i dr. te 
konstatirao da se u Ljubljani koja je u Europskoj uniji smeće odlaže istom metodom kojom se 
odlagalo na Viševcu. U ovom trenutku nema smisla provoditi selekciju smeća koje se 
prikuplja jer u zoni za gospodarenje otpadom sada nema prostora za takvo smeće i to će biti 
moguće tek od 2014. godine, kada za to bude prostora i kada Centralna zona za 
gospodarenje otpadom krene u svoju eksploataciju. 

Ukoliko bude potrebno dostavit će i brojčane podatke o količinama kartona, papira, 
pet ambalaže i ostalog što se prikuplja kroz posebne programe KD Čistoća i kroz otpad koji 
se prikuplja i selekcionira u reciklažnim dvorištima. 

 
 

 UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog 
dnevnog reda koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća nije podnesen prigovor. 
 Predsjednica Vijeća zatim je izvijestila da je naknadno, sukladno odredbi članka 125. 
stavka 1. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljen prijedlog za dopunu dnevnog reda sjednice 
točkom: "Prijedlog odluke o odbijanju ponude Rijekakina d.o.o. za korištenje prava prvokupa 
nekretnine". Uz prijedlog za dopunu dnevnog reda dostavljen je i materijal po predloženoj 
dopuni dnevnog reda. 
 
 Predsjednica Vijeća stavila je na glasanje prijedlog da se dnevni red sjednice 
dopuni točkom: "Prijedlog odluke o odbijanju ponude Rijekakina d.o.o. za korištenje 
prava prvokupa nekretnine" koju bi Gradsko vijeće razmatralo pod točkom 5. kao 
podtočku c). 
 
 

Nakon što je Gradsko vijeće JEDNOGLASNO usvojilo prijedlog za dopunu 
dnevnog reda, predsjednica Gradskog vijeća je objavila da je Gradsko vijeće usvojilo 
slijedeći 

 
D N E V N I  R E D 

 
1. Obavijest o prestanku mandata člana Gradskog vijeća Grada Rijeke i početku 

obnašanja dužnosti zamjenice člana Gradskog vijeća Grada Rijeke  
2. Izbori i imenovanja: 

a) Prijedlog za razrješenje i imenovanje članice Školskog odbora Osnovne 
škole - Scuola elementare "Gelsi" 
b) Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika za mladež Općinskog 
suda u Rijeci 
c) Prijedlog za razrješenje članice i izbor člana Odbora za gospodarstvo i razvoj 
Grada Rijeke 

3. a) Izvješće o poslovanju KD AUTOTROLEJ d.o.o. Rijeka, KD ČISTOĆA d.o.o. 
Rijeka, TD ENERGO d.o.o. Rijeka, KD KOZALA d.o.o. Rijeka, KD VODOVOD I 
KANALIZACIJA d.o.o. Rijeka i TD RIJEKA PROMET d.d. za 2011. godinu 
b) Izvješće o poslovanju TD RIJEKA SPORT d.o.o. za 2011. godinu  
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4. Izvješće o radu vijeća mjesnih odbora na području Grada Rijeke za 2011. 
godinu 

5. a) Prijedlog odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija 
Zapadna Žabica) 
b) Prijedlog odluke o zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke 
c) Prijedlog odluke o odbijanju ponude Rijekakina d.o.o. za korištenje prava 
prvokupa nekretnine 

6. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja stambenog 
područja Martinkovac 

7. a) Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja rashoda 
osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini 
b) Prijedlog izmjena i dopuna Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne 
imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada 
Rijeke u 2012. godini 
c) Prijedlog izmjena Plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i 
investicijskog održavanja osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini  

8. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o stipendiranju darovitih 
učenika srednjih škola i studenata 

9. Prijedlog odluke o izboru osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih 
poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada 
Rijeke 

10. Prijedlog odluke o imenovanju dijela članova kulturnih vijeća Grada Rijeke 
11. a)Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase  

b)Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase 
 
 
 

TOČKA 1. 
Obavijest o prestanku mandata člana Gradskog vijeća Grada Rijeke 

i početku obnašanja dužnosti zamjenice člana Gradskog vijeća Grada Rijeke 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je, sukladno odredbi članka 
12. Poslovnika Gradskog vijeća, izvijestila da je član Gradskog vijeća Dinko BEAKOVIĆ 
podnio ostavku na dužnost člana Gradskog vijeća. 
 Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da je ostavka člana Gradskog vijeća Dinka 
BEAKOVIĆA dostavljena sukladno Zakonu dana 28. lipnja 2012., s kojim danom je članu 
Vijeća Dinku Beakoviću prestao mandat u Gradskom vijeću te da je politička stranka 
PRIMORSKO-GORANSKI SAVEZ – PGS odredila Anu TROŠELJ za zamjenicu člana 
Gradskog vijeća kojem je prestao mandat. Ana TROŠELJ neizabrana je kandidatkinja pod 
rednim brojem 4. kandidacijske liste političke stranke PRIMORSKO-GORANSKI SAVEZ – 
PGS. Predsjednica Vijeća zaključno je izvijestila da su ispunjeni uvjeti za početak obnašanja 
dužnosti članice Gradskog vijeća Ane Trošelj. 

 
Nakon što je utvrdila da je Gradsko vijeće primilo na znanje obavijest pod ovom 

točkom dnevnog reda, predsjednica Vijeća je pročitala tekst prisege, a članica Gradskog 
vijeća Ana Trošelj dala je pred Vijećem prisegu, nakon čega je tekst prisege potpisala. 
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TOČKA 2. 

Izbori i imenovanja 
a) Prijedlog za razrješenje i imenovanje članice Školskog odbora Osnovne 
škole - Scuola elementare "Gelsi" 
b) Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika za mladež Općinskog 
suda u Rijeci 
c) Prijedlog za razrješenje članice i izbor člana Odbora za gospodarstvo i razvoj 
Grada Rijeke 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja, a da je zaključak Odbora za 
gospodarstvo i razvoj, koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda, dostavljen članovima Vijeća 
na klupe. 

 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo: 

 
a) 

 
O D L U K U  

o razrješenju i imenovanju članice Školskog odbora  
Osnovne škole - Scuola elementare "Gelsi" 

 
I. 

 Razrješuje se Višnja CINDRIĆ dužnosti članice Školskog odbora Osnovne škole 
-Scuola elementare "Gelsi". 

II. 
Za članicu Školskog odbora Osnovne škole - Scuola elementare "Gelsi" iz reda  

osnivača, imenuje se Vlasta JADRIĆ, na vrijeme do isteka mandata članova Školskog 
odbora. 

III. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  

 
b) 

 
zaključak 

 
 1. Predlaže se da Županijska skupština Primorsko-goranske županije za suce 
porotnike za mladež Općinskog suda u Rijeci imenuje: 

1. MANON GIRON  
2. DANIELU GERBAC-BOBUŠ. 

 Podaci o predloženim kandidatima čine sastavni dio ovog zaključka.  
 2. Ovaj zaključak prosljeđuje se Odboru za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i 
priznanja Županijske skupštine Primorsko-goranske županije.  

 
c) 
 

O D L U K U  
o razrješenju članice i izboru člana Odbora za gospodarstvo i razvoj Grada Rijeke 

 
I. 

 Razrješuje se Jasenka ŠTIC dužnosti članice Odbora za gospodarstvo i razvoj 
Grada Rijeke. 
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II. 
 Za člana Odbora za gospodarstvo i razvoj Grada Rijeke bira se Marijan PERICA. 
 

III. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 
 

TOČKA 3. 
a) Izvješće o poslovanju KD AUTOTROLEJ d.o.o. Rijeka, KD ČISTOĆA d.o.o. 
Rijeka, TD ENERGO d.o.o. Rijeka, KD KOZALA d.o.o. Rijeka, KD VODOVOD I 
KANALIZACIJA d.o.o. Rijeka i TD RIJEKA PROMET d.d. za 2011. godinu 
b) Izvješće o poslovanju TD RIJEKA SPORT d.o.o. za 2011. godinu  

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.  
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Ivan Ivaniš ispred Kluba članova 
Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, mr.sc. Vesna Buterin ispred Kluba 
vijećnika HDZ-a, Danko Švorinić, Ivan Ivaniš, Tomislava Zečević Pedić, Josip Rupčić, Ernest 
Cukrov i mr.sc. Vesna Buterin te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (19 za, 6 protiv, 5 
suzdržanih) donijelo sljedeće zaključke:  

 
a) 
 

 Prihvaća se Izvješće o poslovanju KD AUTOTROLEJ d.o.o. Rijeka, KD ČISTOĆA 
d.o.o. Rijeka, TD ENERGO d.o.o. Rijeka, KD KOZALA d.o.o. Rijeka, KD VODOVOD I 
KANALIZACIJA d.o.o. Rijeka  i TD RIJEKA PROMET d.d. za 2011. godinu.  

 
b) 
 

 Prihvaća se Izvješće o poslovanju TD RIJEKA SPORT d.o.o. za 2011. godinu. 
 

TOČKA 4. 
Izvješće o radu vijeća mjesnih odbora na području Grada Rijeke za 2011. godinu 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.  
 

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Irena Vukosavljević ispred Kluba članova 
Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS -
a, dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Danko Švorinić, Josip Rupčić i 
Ivana Jurčić te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
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Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo sljedeći 
 

z a k l j u č a k 
 
 Prihvaća se Izvješće o radu vijeća mjesnih odbora na području Grada Rijeke za 
2011. godinu- 

 
 

TOČKA 5. 
a) Prijedlog odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija 
Zapadna Žabica) 
b) Prijedlog odluke o zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke 
c) Prijedlog odluke o odbijanju ponude Rijekakina d.o.o. za korištenje prava 
prvokupa nekretnine 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe, a na klupe je dostavljen i grafički prikaz zemljišta koje je predmet zamjene pod točkom 
5b). 

 
Dodatno uvodno usmeno obrazloženje prijedloga pod točkama a.) i b.) podnio je 

pročelnik Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem 
Srđan Škunca, a pod točkom c.) Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.  
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća mr.sc. Bojan Šober, Danko Švorinić, dr.sc. 
Tea Čaljkušić-Mance i Predrag Blečić te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.  
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je donijelo: 
 

a) 
 

 Odluku o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Zapadna 
Žabica) (s 25 glasova za i 3 suzdržana glasa), 
  

b) 
 

 Odluku o zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (s 20 glasova za i 8 
suzdržanih glasova), 
  

c) 
 

 Odluku o odbijanju ponude Rijekakina d.o.o. za korištenje prava prvokupa 
nekretnine (jednoglasno). 
  
 

TOČKA 6. 
Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja stambenog 

područja Martinkovac 
  
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za 
razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem Srđan Škunca. 
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 U raspravi su sudjelovali član Vijeća Predrag Blečić i pročelnik Odjela gradske uprave 
za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem Srđan Škunca. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (21 za, 2 protiv) 
donijelo Odluku o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja stambenog 
područja Martinkovac. 

 
 

TOČKA 7. 
a) Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja rashoda 
osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini 
b) Prijedlog izmjena i dopuna Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne 
imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada 
Rijeke u 2012. godini 
c) Prijedlog izmjena Plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i 
investicijskog održavanja osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini  

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo: 
 

a) 
 

 Odluku o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja rashoda osnovnih škola 
Grada Rijeke u 2012. godini, 

b) 
Izmjene i dopune Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i 

dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. 
godini, 

c) 
Izmjene Plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog 

održavanja osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini. 
 
 

TOČKA 8. 
Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o stipendiranju darovitih 

učenika srednjih škola i studenata 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Nakon rasprave, u kojoj je sudjelovao član Vijeća Vuk Prica, Gradsko vijeće je 
JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o stipendiranju 
darovitih učenika srednjih škola i studenata. 
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TOČKA 9. 
Prijedlog odluke o izboru osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih poslova 

održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izboru 
osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih površina 
na temelju ugovora na području Grada Rijeke. 

 
 

TOČKA 10. 
Prijedlog odluke o imenovanju dijela članova kulturnih vijeća Grada Rijeke 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za 

kulturu Ivan Šarar. 
 
Potpredsjednica Odbora za kulturu Ana Komparić Devčić izvijestila je Vijeće o 

zaključcima tog Odbora. 
 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o imenovanju 

dijela članova kulturnih vijeća Grada Rijeke. 
 
 

TOČKA 11. 
a) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase 
b) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo sljedeća rješenja: 
 

 a) Rješenje o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase, 
 
 b) Rješenje o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase. 
 
 
 Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: mr.sc. Ernest 
Cukrov, mr.sc. Nikola Ivaniš i Dušan Sekulić. 
 

Sjednica je zaključena u 14,05 sati. 
 
 

   Tajnica                          Predsjednica 
Gradskog vijeća             Gradskog vijeća 

 
   Mirna Pavlović - Vodinelić, v.r.      Dorotea Pešić - Bukovac, v.r. 
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	ODLUKU


ZAPISNIK


30. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke 


održane 12. srpnja 2012. godine



Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac.



Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočno 30 članova Gradskog vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke.



Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Predrag Blečić, mr.sc. Vesna Buterin, mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetović, dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance, Marko Filipović, Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, mr.sc. Šime Jagičić, Ivana Jurčić, Ana Komparić Devčić, Ismet Mešanović, Ljiljana Mihić, Dorotea Pešić-Bukovac, Nada Pindulić, Vuk Prica, Branko Rađa, Josip Rupčić, Dušan Sekulić, Oskar Skerbec, mr.sc. Bojan Šober, Danko Švorinić, Mate Tomljanović, Ana Trošelj, Ana Turak, Walter Volk, Irena Vukosavljević i Tomislava Zečević Pedić.



Izostanak su opravdali članovi Gradskog vijeća: Ivan Bogdanić, Hrvoje Burić, Sanjin Kajba, Sandra Krpan i Bože Mimica,

· Na zapisnik 29. sjednice Gradskog vijeća održane 31. svibnja 2012. godine nije bilo primjedbi.


· UVODNE OBAVIJESTI:


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da su članovima Vijeća, sukladno članku 73. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljeni pisani odgovori na pitanja članova Gradskog vijeća Dušana Sekulića i Ivana Bogdanića postavljena u aktualnom satu 29. sjednice Gradskog vijeća te da je pisani odgovor dostavljen i na pitanje člana Vijeća Danka Švorinića postavljeno u pisanom obliku u razdoblju između dvije sjednice Gradskog vijeća.


· AKTUALNI SAT


1. DANKO ŠVORINIĆ je, vezano uz imenovanje novog predsjednika Uprave Luke Rijeka, iznio da je Gradonačelnik u medijima izjavio kako ga nije on imenovao, ali ti isti mediji međutim navode kako je to dogovorio on s Ministrom i to do danas nije demantirano. 


U svezi toga upitao je da li socijalni program grada ima dovoljno snage da podnese situaciju u kojoj će dotični gospodin na novom radnom mjestu ostvariti iste poslovne rezultate kakve je ostvario na svojem zadnjem radnom mjestu. Prema izvještaju medija, broj zaposlenih u bivšoj tvrtki koju je vodio pao je sa 20 na 8, dok bi sada trebao brinuti za cca 1000 ljudi, pa se postavlja pitanje ako ga krene poslovna sreća istim putem tko će sve te ljude zbrinuti.



Smatra da je Gradonačelnik dužan objasniti građanima u čemu je razlika između slučaja kada je ministrica u aktualnoj Vladi morala podnijeti ostavku, jer je intervenirala za radno mjesto supruge svog stranačkog kolege i ovoga slučaja u kojem je on očito intervenirao za zapošljavanje supruga svoje stranačke kolegice.


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da pitanje nije u njegovoj nadležnosti, te iznio da je točno da je rekao da gdina Vedrana Devčića nije on imenovao, već Nadzorni odbor u dogovoru s nadležnim Ministarstvom. On u tome ne vidi ništa sporno, te smatra da je normalno da se njega kao Gradonačelnika konzultira prilikom imenovanja direktora javnih tvrtki ili tvrtki u državnom vlasništvu na području Grada Rijeke. Zanimljivo je da se s jedne strane njega proziva kao odgovornu osobu za gospodarska događanja u Gradu, a s druge strane mu se oduzima bilo kakvo pravo da kroz kadrovsku politiku sudjeluje u kreiranju poslovne politike. Ne bježi od odgovornosti niti za jedno niti za drugo te smatra da je to potpuno normalno i logično i ne vidi u tome ništa problematično. Problem je očito u tome što gdin Švorinić vjeruje onome što piše u medijima s kojima i osobno ima puno iskustva, pa kada bi bio iskren prema sebi vjerojatno bi bio svjestan koliko je često u prilici da objavljuje neistinite odnosno poluinformacije ili nešto slično.



Autor teksta o imenovanju čelnog čovjeka Luke zaboravio je da su njegove novine pred nekoliko godina imale poseban prilog u kojem su pisale hvalospjeve o Euro Delti, tvrtki kojoj je gdin Devčić bio na čelu. Objavljen je čitav niz netočnih informacija, ali nije njegovo da raspravlja niti u ime tvrtke Euro Delta niti bilo koga drugog, to će rješavati oni sukladno Zakonu o medijima. On je siguran da će Uprava Luke na čelu sa gdinom Devčićem, uz potporu Vlade Republike Hrvatske, ostvarivati bolje rezultate nego što ih je ostvarivala do sada.


Dodao je da se dovoljno naslušao crnih prognoza gdina Švorinića koje je realnost uvijek demantirala pa će tako biti i u ovom slučaju. Od odgovornosti nitko ne bježi, niti nadležni Ministar koji je postavio Upravu, niti on kao član iste političke stranke, ali prije svega treba vidjeti rezultate pa nakon godinu dana o tome razgovarati


DANKO ŠVORINIĆ je podsjetio Gradonačelnika da je za govornicom često ponavljao da nisu svi isti, smatrajući kako primjer o kojem govore dokazuje upravo suprotno, odnosno da je i aktualna politička garnitura ista kao prethodna, što pokazuje i ovaj primjer nepotizma i sukoba interesa. 


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da on u tome ne vidi nepotizam niti  bilo što drugo, te ponovio da niti on, niti Vlada ne bježe od odgovornosti za svoje postupke i ne vidi u čemu je problem te je istaknuo da nitko u Luci nije smijenjen, nego je Upravi istekao mandat, a vlasnici tvrtke su učinili ono što su smatrali da je najkorisnije. Ne mijenja svoje stavove i smatra da lokalna i regionalna samouprava moraju imati utjecaja u sustavu koji je javni, gdje postoji suvlasništvo države, županije ili grada.


Primjerice, u prijateljskom njemačkom gradu Neussu, Luka je u vlasništvu Grada i  isključivu odgovornost za poslovanje Luke ima gradska uprava na čelu s gradonačelnikom i to nikome nije čudno. Još jednom je ponovio da o rezultatima treba razgovarati nakon godine dana.


2. PREDRAG BLEČIĆ podsjetio da je 2008. i 2009. godine najavljivana izgradnja plinske mreže u naseljima Srdoči i Blečići, a naknadno i u naselju Martinkovac. Međutim, kako je izgrađen tek dio te plinske mreže u naselju Srdoči, upitao je Gradonačelnika kada građani naselja Srdoči i Blečići mogu očekivati nastavak izgradnje plinske mreže na tom području?


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je dio plinske mreže izgrađen te da će se izgradnja nastaviti dalje ovisno o financijskim mogućnostima TD Energo kao koncesionara, a detaljniju informaciju o tome dostavit će pisanim putem.


3. BRANKO RAĐA je upitao u kojoj je fazi završetak radova u Osnovnoj školi Srdoči te da li će radovi biti gotovi do mjeseca rujna?


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je natječaj za izgradnju Osnovne škole Srdoči u nekoliko navrata bio poništen dok nije odabran konačni  izvođač za kojeg je od početka postojala sumnja da će radove provesti na vrijeme i sukladno Ugovoru, o čemu je Grad tada upozorio i Ministarstvo i tadašnjeg Ministra.


Ministarstvo je i investitor projekta, a Grad Rijeka samo sufinancira izgradnju. Nelogično je da ugovaratelj osigurava 30% cijene troškova, a da je onaj koji osigurava 70% cijene dužan samo plaćati po ispostavljenim situacijama. Unatrag nekoliko mjeseci predstavnici Grada redovito su na gradilištu i prate što se dešava. Svim mogućim sredstvima pokušavaju prisiliti izvođača radova da radove završi u predviđenom roku. U tijeku je isporuka kotlovnice i prema sadašnjem stanju, ukoliko ne bude nekih iznenađenja od strane izvođača, djeca će novu školsku godinu započeti u školi Srdoči.


4. JOSIP RUPČIĆ je upitao Gradonačelnika da li će Grad Rijeka financijski pomoći riječkim sportašima koji odlaze na Olimpijske igre u London?


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da, s obzirom na stanje u Proračunu, u ovoj godini nema predviđenih sredstava za dodatno sufinanciranje sudionika Olimpijskih igara, što je inače obveza Hrvatskog olimpijskog odbora. Smatra da je doprinos Grada već dovoljno velik osiguravanjem uvjeta za treniranje i dodjelom redovitih stipendija. Naravno da bi bio zadovoljniji kad bi im se mogla osigurati i dodatna sredstva za pripreme, te naveo da i ostali hrvatski olimpijci, ali i olimpijci iz drugih država koriste Rijeku za pripreme.


5. TOMISLAVU ZEČEVIĆ PEDIĆ zanima što će ove školske godine biti s produženim boravkom odnosno cjelodnevnim odgojno obrazovnim radom u osnovnim školama, budući je u nekim školama već najavljeno da će se produženi boravak ukinuti pa će učenici od prvog do četvrtog razreda ostati nezbrinuti.


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel podsjetio je da produženi boravak i cjelodnevni boravak u osnovnim školama nije izvorna nadležnost lokalne samouprave i da je Grad Rijeka jedan od rijetkih gradova u Republici Hrvatskoj koji to ima organizirano riješeno. Nekad je ta usluga bila besplatna, ali je zbog povećanog interesa roditelja, uvedeno plaćanje. Za učenike prvog razreda ta usluga je i dalje besplatna, a za ostale je cijena simbolična. Za sve one koji se uklapaju u gradski socijalni program te troškove pokriva Proračun. Za iduću školsku godini se neće dogoditi ništa novo i nema nikakvog razloga za zabrinutost.


Točno je da je bilo nekih zahtjeva za povećanje broja skupina, ali to u ovom trenutku i pod ovim okolnostima jednostavno nije moguće. U pravilu se broj skupina neće mijenjati, a u pojedinim školama će biti nekih korekcija, pogotovo gdje se radi o skupinama s malim brojem djece, npr. do deset ili oko deset, jer se za njih neće moći plaćati učiteljica. Svi ostali bit će zbrinuti na adekvatan način pod istim uvjetima kao i prošle školske godine.


TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je dodala da je pitanje postavila temeljem upita zabrinutih roditelja koji na kraju ove školske godine nisu dobili upitnike o pohađanju produženog boravka, a koji su načuli da se u tim školama najavljuju nekakve promjene, pa nisu sigurni hoće li biti produženog boravka. 


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da je kroz program produženog boravka zaposleno više od 88 učiteljica u razrednoj nastavi te je ponovio da će sve škole koje su produženi ili cjelodnevni boravak imale do sada, imati i ubuduće. Postoji mogućnost da u nekim školama dođe do promjena, ali samo tamo gdje se radi o malim grupama.


6. mr.sc. VESNA BUTERIN je upitala da li je u planu i, ako je, kada se planira dovođenje gradskog plina na zapadni dio Kantride odnosno u naselje Turanj, Kostabela, Bivio i ostala naselja koja još uvijek nemaju gradski plin?

Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je podsjetio na činjenicu da distribucija plina nije komunalna djelatnost, poput KD Vodovod i kanalizacija gdje postoji obveza Komunalnog društva i jedinice lokalne samouprave da svima osigura pristup snabdijevanju vodom, već je tržišna djelatnost, gdje koncesionar koji obavlja tu djelatnost mora imati ekonomski interes da bi plinificirao neko područje. To je zakon bivše Vlade Republike Hrvatske kojeg je donio Sabor Republike Hrvatske. Koncept koncesionara je da se plinifikacija provede u potpunosti određenom dinamikom i određenim prioritetima, ne samo na području Grada već na području cijele Primorsko-goranske županije. Jasno je da tvrtka kreće u investicije tamo gdje će se investicije prije vratiti kroz povećanu potrošnju. Budući da postoji točna dinamika plinificiranja cijelog koncesijskog područja TD Energo, koju ne zna napamet, članici Vijeća dostavit će pisani odgovor.


7. mr.sc. NIKOLA IVANIŠ je u svezi problematike zbrinjavanja otpada iznio da se desetljećima toj problematici pristupa na neadekvatan način, a sada se pojavio novi problem oko Marišćine, koja će ostati bez postrojenja za mehaničku i biološku obradu, što znači da će se neobrađeno smeće odlagati u prirodi. Smatra da nakon svih priča o županijskom deponiju na koji bi trebalo ići 65-70% otpada iz Grada Rijeke, sada to ne bi trebalo tako krenuti i zato su građani revoltirani. 


Interesira ga zašto se odustaje od postavljanja postrojenja za mehaničko-biološku obradu i što se konkretno u Rijeci radi da se u razumnom roku prijeđe na ozbiljan i potpuni sustav razdvajanja smeća. Naveo je primjer Krka. Od ukupnog smeća koje nastaje na otoku Krku, sustavom koji tamo funkcionira, 35% količine smeća se izdvaja i vraća negdje kao sekundarna sirovina. Misli da bi i Rijeka u tom pravcu trebala nešto konkretno učiniti.


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da svi oni koji su nezadovoljni stanjem na Viševcu i Marišćini imaju potpuno pravo i on ih u potpunosti razumije. Međutim taj problem nije baš lako riješiti. Politika zbrinjavanja smeća u Rijeci se ništa bitno ne razlikuje od ostalih gradova u Republici Hrvatskoj, čak je u Rijeci učinjeno puno više na primarnoj selekciji otpada, koja je organizirana na drugi način nego na Krku. Izdvajanjem ambalaže, uvođenjem reciklažnih dvorišta i čitavog niza drugih mjera, u ovom trenutku je u Rijeci količina otpada koja se odvozi prema odlagalištu smanjena za oko 30%, a kroz određenu mehaničko-biološku obradu ta količina se može još smanjiti. Zašto sve tako dugo traje postoji puno razloga, za dio su krivi  mještani koji su ulagali žalbe na postupke izvlaštenja, pa postupci lokacijske i građevinske dozvole kasne. Sada se Viševac mora zatvoriti jer je prepunjen, a nisu stvoreni ni uvjeti za početak rada Centralne zone za gospodarenje otpadom. Iz tih razloga uveden je postupak baliranja koji nije idealan, ali je u ovom trenutku jedini moguć. U tom kontekstu se na Marišćini završila tzv. nulta faza koja podrazumijeva izgradnju kazeta u koje će se odlagati otpad. Te kazete imaju nepropusno dno tako da  nema opasnosti od zagađenja okoliša. U ovoj fazi nema postrojenja mehaničko biološke obrade jer je glavnim projektom Centralne zone za gospodarenje Marišćina, koja se velikim dijelom financira iz sredstava Europske unije, predviđena izgradnja postrojenja mehaničko biološke obrade, koja iz proceduralnih razloga u ovoj fazi nije izgrađena. To bi značilo da bi gradnja sustava mehaničko biološke obrade u ovom trenutku koštala cca 20-tak milijuna kuna, da bi se nakon godinu i pol gradio novi sustav mehaničko biološko obrade, na mjestu predviđenom za to građevinskom dozvolom, a koji će po svojim kapacitetima biti puno veći od onog kojeg bi sada izgradili i koji bi praktično ostao neiskorišten.



Rješenje je u tome da se nakon primarne selekcije otpad sprema u kazete na nultoj fazi, uz obavezu da nakon izgradnje postrojenja mehaničko biološke obrade u narednih godinu do dvije, cijeli otpad ponovo prođe kroz sustav mehaničko biološke obrade. Na žalost, u međuvremenu se pojavio problem smrada iz bala, što nitko nije očekivao. U ovom trenutku Grad čini sve napore da dobije svu potrebnu dokumentaciju, tehnički pregled i uporabnu dozvolu, kako bi do kraja ovog mjeseca počeo koristiti te kazete. Najprije će se sve balirano smeće prebaciti u kazete koje će se prekriti zemljom ili nečim drugim nakon čega više ne bi trebalo biti neugodnih mirisa. Zamolio je za razumijevanje i strpljenje do kraja mjeseca, koliko je potrebno za sanaciju koju će učiniti na najbolji mogući način.


mr.sc. NIKOLA IVANIŠ je iznio da je odgovor Gradonačelnika vrlo značajan za građane Rijeke i ovog dijela Županije, te misli da bi na ovoj sjednici trebalo ostati zabilježeno da će se problem otpada definitivno riješiti u roku od jedne godine do godine i pol dana. Konstatirao je da ne dijeli mišljenje o tome koliko se primarno razdvaja otpada u Rijeci, a poticaj su mu bili građani i njihovi upiti, te misli da priča o kvalitetnoj obradi nije baš takva po ulicama ovoga grada i postotak od 30% o kojem se govori vjerojatno se govori iz razloga što se misli da je njegova aluzija na Krk imala neki politički cilj. Nije bilo političkog cilja, već je činjenica da se na Krku najbolje i najkvalitetnije u Hrvatskoj zbrinjava smeće.



Istaknuo je da ako se smeće može razdvajati u većim gradovima sa puno više stanovnika, onda se i u Gradu od 150.000 stanovnika smeće može savršeno razdvajati.



Međutim, ostaje činjenica da će se balirano smeće koje će se tu raspadati i koje se poslije neće moći mehaničko biološki obraditi, trpati u zemlju i prekrivati, a to je dosta niska razina na koju će se ići za godinu i pol do dvije godine, što je dosta žalosno.


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da nije imao nikakvu namjeru da primjer Krka povezuje sa politikom. Iznio je da je osobno bio na odlagalištu otpada na Krku s njegovim suradnicima kao što je prošao i ostala odlagališta u Beču, Grazu, Ljubljani i dr. te konstatirao da se u Ljubljani koja je u Europskoj uniji smeće odlaže istom metodom kojom se odlagalo na Viševcu. U ovom trenutku nema smisla provoditi selekciju smeća koje se prikuplja jer u zoni za gospodarenje otpadom sada nema prostora za takvo smeće i to će biti moguće tek od 2014. godine, kada za to bude prostora i kada Centralna zona za gospodarenje otpadom krene u svoju eksploataciju.


Ukoliko bude potrebno dostavit će i brojčane podatke o količinama kartona, papira, pet ambalaže i ostalog što se prikuplja kroz posebne programe KD Čistoća i kroz otpad koji se prikuplja i selekcionira u reciklažnim dvorištima.


· UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog dnevnog reda koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća nije podnesen prigovor.



Predsjednica Vijeća zatim je izvijestila da je naknadno, sukladno odredbi članka 125. stavka 1. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljen prijedlog za dopunu dnevnog reda sjednice točkom: "Prijedlog odluke o odbijanju ponude Rijekakina d.o.o. za korištenje prava prvokupa nekretnine". Uz prijedlog za dopunu dnevnog reda dostavljen je i materijal po predloženoj dopuni dnevnog reda.



Predsjednica Vijeća stavila je na glasanje prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni točkom: "Prijedlog odluke o odbijanju ponude Rijekakina d.o.o. za korištenje prava prvokupa nekretnine" koju bi Gradsko vijeće razmatralo pod točkom 5. kao podtočku c).

Nakon što je Gradsko vijeće JEDNOGLASNO usvojilo prijedlog za dopunu dnevnog reda, predsjednica Gradskog vijeća je objavila da je Gradsko vijeće usvojilo slijedeći

D N E V N I  R E D


1. Obavijest o prestanku mandata člana Gradskog vijeća Grada Rijeke i početku obnašanja dužnosti zamjenice člana Gradskog vijeća Grada Rijeke 


2. Izbori i imenovanja:


a) Prijedlog za razrješenje i imenovanje članice Školskog odbora Osnovne škole - Scuola elementare "Gelsi"

b) Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika za mladež Općinskog suda u Rijeci

c) Prijedlog za razrješenje članice i izbor člana Odbora za gospodarstvo i razvoj Grada Rijeke

3. a) Izvješće o poslovanju KD AUTOTROLEJ d.o.o. Rijeka, KD ČISTOĆA d.o.o. Rijeka, TD ENERGO d.o.o. Rijeka, KD KOZALA d.o.o. Rijeka, KD VODOVOD I KANALIZACIJA d.o.o. Rijeka i TD RIJEKA PROMET d.d. za 2011. godinu

b) Izvješće o poslovanju TD RIJEKA SPORT d.o.o. za 2011. godinu 

4. Izvješće o radu vijeća mjesnih odbora na području Grada Rijeke za 2011. godinu

5. a) Prijedlog odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Zapadna Žabica)

b) Prijedlog odluke o zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke

c) Prijedlog odluke o odbijanju ponude Rijekakina d.o.o. za korištenje prava prvokupa nekretnine


6. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja stambenog područja Martinkovac

7. a) Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja rashoda osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini

b) Prijedlog izmjena i dopuna Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini

c) Prijedlog izmjena Plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini 

8. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o stipendiranju darovitih učenika srednjih škola i studenata

9. Prijedlog odluke o izboru osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke

10. Prijedlog odluke o imenovanju dijela članova kulturnih vijeća Grada Rijeke

11. a)Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase 
b)Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase

TOČKA 1.


Obavijest o prestanku mandata člana Gradskog vijeća Grada Rijeke


i početku obnašanja dužnosti zamjenice člana Gradskog vijeća Grada Rijeke


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je, sukladno odredbi članka 12. Poslovnika Gradskog vijeća, izvijestila da je član Gradskog vijeća Dinko BEAKOVIĆ podnio ostavku na dužnost člana Gradskog vijeća.



Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da je ostavka člana Gradskog vijeća Dinka BEAKOVIĆA dostavljena sukladno Zakonu dana 28. lipnja 2012., s kojim danom je članu Vijeća Dinku Beakoviću prestao mandat u Gradskom vijeću te da je politička stranka PRIMORSKO-GORANSKI SAVEZ – PGS odredila Anu TROŠELJ za zamjenicu člana Gradskog vijeća kojem je prestao mandat. Ana TROŠELJ neizabrana je kandidatkinja pod rednim brojem 4. kandidacijske liste političke stranke PRIMORSKO-GORANSKI SAVEZ – PGS. Predsjednica Vijeća zaključno je izvijestila da su ispunjeni uvjeti za početak obnašanja dužnosti članice Gradskog vijeća Ane Trošelj.


Nakon što je utvrdila da je Gradsko vijeće primilo na znanje obavijest pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednica Vijeća je pročitala tekst prisege, a članica Gradskog vijeća Ana Trošelj dala je pred Vijećem prisegu, nakon čega je tekst prisege potpisala.


TOČKA 2.


Izbori i imenovanja


a) Prijedlog za razrješenje i imenovanje članice Školskog odbora Osnovne škole - Scuola elementare "Gelsi"

b) Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika za mladež Općinskog suda u Rijeci

c) Prijedlog za razrješenje članice i izbor člana Odbora za gospodarstvo i razvoj Grada Rijeke


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja, a da je zaključak Odbora za gospodarstvo i razvoj, koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda, dostavljen članovima Vijeća na klupe.



Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo:

a)


O D L U K U 


o razrješenju i imenovanju članice Školskog odbora 


Osnovne škole - Scuola elementare "Gelsi"


I.



Razrješuje se Višnja CINDRIĆ dužnosti članice Školskog odbora Osnovne škole -Scuola elementare "Gelsi".


II.


Za članicu Školskog odbora Osnovne škole - Scuola elementare "Gelsi" iz reda  osnivača, imenuje se Vlasta JADRIĆ, na vrijeme do isteka mandata članova Školskog odbora.


III.


Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 


b)

zaključak



1. Predlaže se da Županijska skupština Primorsko-goranske županije za suce porotnike za mladež Općinskog suda u Rijeci imenuje:


1. MANON GIRON 


2. DANIELU GERBAC-BOBUŠ.



Podaci o predloženim kandidatima čine sastavni dio ovog zaključka. 



2. Ovaj zaključak prosljeđuje se Odboru za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i priznanja Županijske skupštine Primorsko-goranske županije. 


c)


ODLUKU


o razrješenju članice i izboru člana Odbora za gospodarstvo i razvoj Grada Rijeke


I.



Razrješuje se Jasenka ŠTIC dužnosti članice Odbora za gospodarstvo i razvoj Grada Rijeke.

II.



Za člana Odbora za gospodarstvo i razvoj Grada Rijeke bira se Marijan PERICA.


III.



Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.


TOČKA 3.


a) Izvješće o poslovanju KD AUTOTROLEJ d.o.o. Rijeka, KD ČISTOĆA d.o.o. Rijeka, TD ENERGO d.o.o. Rijeka, KD KOZALA d.o.o. Rijeka, KD VODOVOD I KANALIZACIJA d.o.o. Rijeka i TD RIJEKA PROMET d.d. za 2011. godinu
b) Izvješće o poslovanju TD RIJEKA SPORT d.o.o. za 2011. godinu 


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.



Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 


U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Ivan Ivaniš ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, mr.sc. Vesna Buterin ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Danko Švorinić, Ivan Ivaniš, Tomislava Zečević Pedić, Josip Rupčić, Ernest Cukrov i mr.sc. Vesna Buterin te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.



Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (19 za, 6 protiv, 5 suzdržanih) donijelo sljedeće zaključke: 

a)



Prihvaća se Izvješće o poslovanju KD AUTOTROLEJ d.o.o. Rijeka, KD ČISTOĆA d.o.o. Rijeka, TD ENERGO d.o.o. Rijeka, KD KOZALA d.o.o. Rijeka, KD VODOVOD I KANALIZACIJA d.o.o. Rijeka  i TD RIJEKA PROMET d.d. za 2011. godinu. 


b)



Prihvaća se Izvješće o poslovanju TD RIJEKA SPORT d.o.o. za 2011. godinu.


TOČKA 4.


Izvješće o radu vijeća mjesnih odbora na području Grada Rijeke za 2011. godinu


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.



Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 


U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Irena Vukosavljević ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS -a, dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Danko Švorinić, Josip Rupčić i Ivana Jurčić te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.


Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo sljedeći

z a k l j u č a k



Prihvaća se Izvješće o radu vijeća mjesnih odbora na području Grada Rijeke za 2011. godinu-


TOČKA 5.


a) Prijedlog odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Zapadna Žabica)

b) Prijedlog odluke o zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke

c) Prijedlog odluke o odbijanju ponude Rijekakina d.o.o. za korištenje prava prvokupa nekretnine



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe, a na klupe je dostavljen i grafički prikaz zemljišta koje je predmet zamjene pod točkom 5b).

Dodatno uvodno usmeno obrazloženje prijedloga pod točkama a.) i b.) podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem Srđan Škunca, a pod točkom c.) Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 



U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća mr.sc. Bojan Šober, Danko Švorinić, dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance i Predrag Blečić te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 



Nakon rasprave, Gradsko vijeće je donijelo:

a)



Odluku o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Zapadna Žabica) (s 25 glasova za i 3 suzdržana glasa),


b)



Odluku o zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (s 20 glasova za i 8 suzdržanih glasova),


c)



Odluku o odbijanju ponude Rijekakina d.o.o. za korištenje prava prvokupa nekretnine (jednoglasno).

TOČKA 6.


Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja stambenog područja Martinkovac


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem Srđan Škunca.



U raspravi su sudjelovali član Vijeća Predrag Blečić i pročelnik Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem Srđan Škunca.


Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (21 za, 2 protiv) donijelo Odluku o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja stambenog područja Martinkovac.

TOČKA 7.


a) Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja rashoda osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini

b) Prijedlog izmjena i dopuna Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini

c) Prijedlog izmjena Plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini 


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo:


a)



Odluku o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja rashoda osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini,


b)


Izmjene i dopune Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini,


c)


Izmjene Plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini.


TOČKA 8.


Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o stipendiranju darovitih učenika srednjih škola i studenata


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.



Nakon rasprave, u kojoj je sudjelovao član Vijeća Vuk Prica, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o stipendiranju darovitih učenika srednjih škola i studenata.


TOČKA 9.


Prijedlog odluke o izboru osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.



Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izboru osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke.


TOČKA 10.


Prijedlog odluke o imenovanju dijela članova kulturnih vijeća Grada Rijeke


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za kulturu Ivan Šarar.


Potpredsjednica Odbora za kulturu Ana Komparić Devčić izvijestila je Vijeće o zaključcima tog Odbora.


Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o imenovanju dijela članova kulturnih vijeća Grada Rijeke.


TOČKA 11.


a) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase

b) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo sljedeća rješenja:



a) Rješenje o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase,



b) Rješenje o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase.



Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: mr.sc. Ernest Cukrov, mr.sc. Nikola Ivaniš i Dušan Sekulić.


Sjednica je zaključena u 14,05 sati.


   Tajnica 




                    Predsjednica


Gradskog vijeća




       
Gradskog vijeća

   Mirna Pavlović - Vodinelić, v.r.



  Dorotea Pešić - Bukovac, v.r.
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